

## Protokoll 12/2023

fört vid sammanträde med styrelsen för DHR Region Stockholm

Tid: måndag den 13 november kl 18.00-20.15

Hybrid- DHR Region Stockholm, Kavallerivägen 30, Rissne och  
möte: Microsoft Teams (digital plattform)

Beslutande: Jaan Kaur (ordförande), Anna Westerberg, Emelie Utas,  
Lena Haglöf, Liza Syeda, Magnus Lindmark, Patrick Englund,  
Tania Laserna och Yvonne Björkman

I tjänsten: Ingela Larsson

Förhindrad: Johan Dibb

§§ 65 – 71

## § 65. Formalia

### a) Sammanträdets öppnande

Jaan, ordförande hälsade välkommen och öppnade styrelsemötet.

### b) Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutade efter tillägg av punkt Stilkurs och kansli-  
samordnare:

att fastställa föreliggande förslag till dagordning.

### c) Val av justerare

*Styrelsen beslutade:*

att utse Anna till att, jämte ordföranden, justera dagens protokoll.

### d) Anmälan av styrelseprotokoll 11/2023

*Styrelsen beslutade efter en justering:*

att godkänna anmälan av RS-protokoll 11/2023.

## § 66. Beslutsärenden

### a) Kanslisamordnare

Jaan föreslog att Lena skulle anställas som kanslisamordnare.

*Styrelsen beslutade:*

att entlediga Lena från styrelsen från och med dagens datum.

att Liza går upp som vice ordförande.

att anställa Lena som tillförordnad kanslisamordnare på 60 % från den 15 november 2023 till den 20 april 2024.

att behålla Keeper.

### b) Verksamhetsplan 2023/Balanslistan

Verksamhetsplan 2023/Balanslistan uppdaterades.

### c) Verksamhetsplan 2024

Verksamhetsplan 2024 uppdaterades.

*Styrelsen beslutade:*

att uppdra till kansliet att kvartal sätta det som ännu inte blivit kvartalsatt.

#### 1) Årsmöte 20 april 2024

*Styrelsen beslutade:*

att förlägga årsmötet till Quality Hotel Friends i Solna.

#### 2) Stilkurs

Liza berättade att hon fått förfrågan om att hålla i en stilkurs.

*Styrelsen beslutade:*

att uppdra åt Liza att hålla i en Stilkurs.

### d) Ekonomi

#### 1) Balans- och resultatrapport Kvartal 3

Yvonne rapporterade utifrån utsänd rapport för kvartal 3.

#### 2) Ekonomihantering

Yvonne rapporterade om det ekonomiska läget.

## § 67. Diskussion - fördjupning

### a) Avdelningar med begränsad verksamhet

Jaan tyckte att vi skulle behöva ha en vision för dessa avdelningar.

Magnus berättade att SRF anställt en person för att jobba med deras avdelningar med begränsad verksamhet, det skulle kunna vara en idé för oss också. Magnus tyckte att det skulle vara en bra idé om Utvecklingsgruppen kunde skriva ner sina tankar för avdelningarna med begränsad verksamhet.

Styrelsen diskuterade att eventuellt kunna ta hjälp av någon invandrarorganisation eller de övriga i RH-gruppen och Ingela föreslog att vi skulle kunna åka ut till invandrarorganisationer för att berätta om oss.

#### **b) Delegationsordning**

Punkten bordlades till nästa styrelsemöte.

#### **c) Arbetsgrupper 2024**

Punkten bordlades till nästa styrelsemöte.

### **§ 68. Rapporter**

#### **a) Arbetsgrupp för talskadade**

Frågan bordlades till nästa styrelsemöte.

#### **b) Inköp av dator med mera**

Frågan bordlades till nästa styrelsemöte.

#### **c) Dataskyddsombud - GDPR**

På grund av att Johan ej var närvarande bordlades frågan till nästa styrelsemöte.

#### **d) SMO (Samordnat medicinskt mottagande) vårdcentralerna**

Yvonne informerade om att dessa fyra vårdcentraler har ett uppdrag att samordna vården för vuxna personer med omfattande och bestående funktionsnedsättningar.

Än så länge är det endast den i Handen som fungerar bra. SMO vårdcentraler finns även i Kista, Tullinge och Täby.

Jaan påtalade att han och Olle Johansson följer upp detta med SLISO och vi skulle kunna bjuda in en person därifrån för att berätta om SMO.

#### **e) Förbundsmötet**

Rapport från förbundsmötesombuden förelåg.

**f) Medlemsstatistik**

Rapport förelåg där det framgick att medlemsantalet inom regionen den sista oktober var 699 personer och att det hittills tillkommit 56 nya medlemmar under året.

**g) Arbetsgrupperna****1) Utvecklingsgruppen**

Utsänd rapport godkändes.

**2) Färdtjänstenkät**

Punkten bordlades till nästa styrelsemöte.

**3) Lokalgruppen**

Jaan meddelade att han varit i kontakt med Granbergs för att få offert till att tillgänglighetsanpassa köket.

**4) Redaktionsrådet för "DHR i Region Stockholm"**

Ingela rapporterade att manusstopp för nummer 6 av "DHR i Region Stockholm" är den 19 november.

**5) Trycksaker och Synliga i media**

Rapport från tematräffen "Synliga i media" den 9 november med DHRs pressekreterare Lena Malmberg förelåg.

**h) Rapport från kontaktpersoner för avdelningarna****1) Botkyrka-Salem-, Tyresö- respektive Täbyavdelningen**

Se utvecklingsgruppens rapport.

**2) Huddingeavdelningen**

Magnus rapporterade att möte för Södertälje- och Huddingeavdelningen samt medlemmar i Botkyrka-Salemavdelningen kommer hållas i januari 2024.

**3) Nacka-Värmdöavdelningen**

Inget nytt fanns att rapportera.

**4) Norrtäljeavdelningen**

Lena meddelade att hon skall åka till Norrtäljeavdelningen på ett medlemsmöte i december.

- 5) Nynäshamn-Haningeavdelningen
- 6) Stockholmsavdelningen
- 7) Sundbybergsavdelningen
- 8) Södertäljeavdelningen

Inget nytt fanns att rapportera för dessa avdelningar.

f) **Kanslirapport**

1) **Företagshälsovård**

Lena meddelade att det kommit in en offert från Globenhälsan. Lena och Jaan ska även träffa Avonova.

**§ 69. Anmälningssärenden**

a) **Aktuellt från Databasen Socialrätt**

Punkten bordlades då Johan ej var närvarande vid styrelsemötet.

**§ 70. ÖVRIGA FRÅGOR**

a) **Styrelsen och kansliets årsavslutning**

*Styrelsen beslutade:*

*att* uppdra till kansliet att kvartalsätta det som ännu inte blivit kvartalsatt.

**§ 71. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING**

Ordförande avslutade styrelsemötet.

2023-11-13



Ingela Larsson

Justeras:



Jaan Kaur  
Ordförande

Anna Westerberg  
Justerare